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HiIEEE

Eens dat we deze moeten indienen. Om de claim effectief te maken is het belangrijk deze zo concreet mogelijk te maken: dus

wat ga je concreet doen met het geld? Waar ga je in investeren? Hoe harder die is, hoe beter een claim over het algemeen uit de

scorelijst komt.

In de motivatie zou ik verder zoveel mogelijk benadrukken waarom dit de zorg robuuster maakt (zoals hieronder bijv. geschetst
door JEEEER). Verder lijkt 5.1.2b me veel. Ik begrijp dat het totale bedrag min IEEEEM moet zijn, dus daar moet je wel

boven zitten.

EEETIheeft ook een claim, als jij de claim vandaag aan hem stuurt, stuurt hij ze weer door naar het coérdinerende IRF en MEVA

team.

Groet, INES
van:[EEC BEES  minvws.ni>

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 12:36

EEREinvent; IEE
@minvws.nl>

EERE minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvraag RRF

Top! Zeker doen. Je zou er nog aan toe kunnen voegen dat de investering in de organisatiekracht eerste lijn cok maakt dat de

eerstelijn beter en sneller kan schakelen met zowel de 2° lijn (patiénten gaan in en uit het ziekenhuis), de publieke
gezondheidszorg (Covid heeft duidelijk gemaakt hoe slecht die onderlinge verbonden is) en de langdurige zorg (o.a.

verpleeghuizen).
Ik zou bij het rijtje in de eerstelijn ook de apotheken willen toevoegen. Die vallen weliswaar onder GMT maar zijn superrelevant
voor de infrastructuur in de eerstelijn.

Groet,

or ERIEJBEMoninvwsni>Verzonden: vrijdag 4 december 2020 12:15

) FEE minvws.nl>; ITINGEEIN)
& minvws.nl>

) SEEe@minvws.ni>
Onderwerp: RE: Uitvraag RRF

Hoi allen,

Deze mail kreeg ik door IEEE doorgestuurd.
Ik zie dat de deadline voor het doorgeven van mogelijke investeringsmaatregelen vandaag is.

Ik zie dat IEEE als mogelijkheid al oppert iets te doen met organisatiekracht en infrastructuur binnen ROAZ en huisartsenzorg.
Organisatiekracht binnen de ROAZ'en is misschien iets voor de mensen van de houtskoolschets om daarvoor met een suggestie
te komen. Waarschijnlijk loopt dat al.

Het lijkt mij een mooie kans om via deze route in ieder geval eenmalig te kunnen investeren in organisatiekracht in de eerstelijn
breed. Dus zowel huisartsen, als wijkverpleging en paramedie, ELV, etc. Te denken aan een investering van 5.1.2b

Zal ik in ieder geval voor de bestuursraad het format invullen en naar degene die ze verzamelt (binnen CZ? Of daarbuiten)
opsturen?
Zie in de bijlage een voorzet.

En zijn jullie het met me eens dat een eenmalige investering in de eerstelijn breed een goede optie is om te verkennen?

Groetjes,



976349

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 13:24

Aan:IEEE-EEED © ninvvs.ni>
Onderwerp: FW: Uitvraag RRF

van:IEEE< @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 25 november 2020 09:54

Aan: invws.nl>;

CC:

Onderwerp: FW: Uitvraag RRF

Collega’s zieI A](EnEEE chien jullie ideeen hebben)

graag even overleg wat we hiermee doen. De subsidie voor de bedden staat al op dit lijstje. Ik zou vooral in licht handen

aan bed en E component tot goede claims willen komen. Ook organisatiekracht binnen Roaz, en huisartsen infra zouden

we hiermee een impuls kunnen geven. Vergt dus samen optrekken met aantal andere directies, nza en met het veld denk

ik. Ben benieuwd naar jullie ideeen.

aEE

5.1.2e EAFIICR I (@ minvws.nl>

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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